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 ᢝᣒالعام الدرا

Example/Exercise Page
Term مثال/تمᗫᖁن الصفحة
الفصل

Solve problems to find the current, voltages and resistances in a parallel circuit  Section review19,20
Subject Physics/Bridge ᢝ دائرة توازي

ᡧᣚ ار وفروق الجهد و المقاوماتᘭجاد التᘌحل مسائل لإᘌ  20 ،19 مراجعة القسم
المادة ᗫاء/ بᗫᖁدج ᡧ ᢕᣂالف

Descibe a combined series-parallel circuit As mentioned in textbook 
Grade ᢝ ال᜻تاب    يوضح الدائرة ال᜻هᗖᖁائᘭة المركᘘة

ᡧᣚ ما ورد᛿
الصف

Describe the characteristics of magnetic fields and sketch the field lines around a permanent magnet. As mentioned in textbook 

Stream General ᢝ ال᜻تاب   يوضح خصائص المجال المغناطᢝᣓᛳ ، وᗫرسم خطوط المجال لمجال المغناطᢝᣓᛳ حول مغناطᛳس دائم.
ᡧᣚ ما ورد᛿

المسار العام 

Apply the equation( F=ILBsinθ) to calculate the magnitude of the force on a straight segment of a current-carrying wire placed in a uniform 
magnetic field.

Ch5 Assessment 88,97

Number of Main Questions 
عدد الأسئلة الأساسᘭة

Part (1) - 6 ᢝ مجال مغناطᢝᣓᛳ منتظم
ᡧᣚ اᘭ᠍ائᗖᖁارا  كهᘭحمل تᘌ م من سلكᘭجزء مستق ᣢلحساب مقدار القوة المؤثرة ع( F=ILBsinθ ) طبق المعادلةᘌ   97،88  (5 الوحدة) -مᗖᖔالتق

Part (2) - 10

Part (3) - 4 Apply the equation( F=qvBsinθ) to calculate the magnitude of the force acting on a charged particle moving in a magnetic field. STANDARDIZED TEST PRACTICE
4،5،8

. ᢝᣓᛳمجال مغناط ᢝ
ᡧᣚ م مشحون يتحركᘭجس ᣢلحساب مقدار القوة المؤثرة ع (F=qvBsinθ ) طبق المعادلةᘌ    4،5،8 ارᘘالاخت ᣢب عᗫتدر

Marks per Main Question
 ᢝᣒل سؤال أساᝣالدرجات ل

Part (1) - 5

Part (2) - 5 Draw a sketch of EMF (or current) versus time for an AC generator Figure5

Part (3) - 5 ᢝ مقاᗷل الزمن
᡽ᣍاᗖᖁمولد كه ᢝ

ᡧᣚ المستحث ᢝ
᡽ᣍاᗖᖁه᜻ار الᘭالمستحثة و للت emf ةᘭائᗖᖁه᜻ا للقوة الدافعة الᘭ᠍انᘭالشᜓل 5    يرسم رسم᠍ا ب

****Number of Bonus Questions
عدد الأسئلة الإضافᘭة

2 Explain the characteristics of a series circuit. As mentioned in textbook 

 ᢝᣠح خصائص دائرة التوا ᡫᣄᛒ    تاب᜻ال ᢝ
ᡧᣚ ما ورد᛿

Marks per Bonus Question
 ᢝ
ᡧᣚل سؤال إضاᝣالدرجات ل

5

Explain the characteristics of a parallel circuit As mentioned in textbook 

Part( 1 and 2)  MCQ ح خصائص دائرة التوازي ᡫᣄᛒ    تاب᜻ال ᢝ
ᡧᣚ ما  ورد᛿

Part (3)  FRQ

Use the voltage divider circuit as a series circuit to calculate resistances and voltage drop across the components Examples 1,2
* Maximum Overall Grade

*الدرجة القصوى الممكنة
110 مثال 1، مثالᛒ  2ستخدم دائرة مجزئ الجهد كدائرة توا ي ل لحساب المقاومات وانخفاض الجهد ع ب مكونات الدائرة

Exam Duration - مدة الامتحان 120 minutes Explain the characteristics of a parallel circuit As mentioned in textbook 

ح خصائص دائرة التوازي ᡫᣄᛒ   تاب᜻ال ᢝ
ᡧᣚ ما  ورد᛿

Mode of Implementation -قة التطبيقᗫᖁط SwiftAssess & Paper-Based

Solve problems to find the current, voltages and resistances in a series circuit  Unit 4 Assessment 45,49,50

Calculator Allowed  ᢝᣠدائرة  توا ᢝ
ᡧᣚ ار وفروق الجهد  والمقاوماتᘭجاد التᘌحل مسائل لإᘌ  45،49،50 مᗫᖔالوحدة 4- التق

الآلة الحاسᘘة مسموحة 

Sketch the magnetic field lines around a long current-carrying wire and apply the right-hand rule to indicate the direction. As mentioned in textbook 

. ᢝᣓᛳد اتجاه المجال المغناطᘌلتحد ᡧᣎمᘭد الᘭطبق قاعدة الᗫا ، وᘭ᠍ائᗖᖁار᠍ا  كهᘭحمل تᘌ لᗫᖔحول سلك ط ᢝᣓᛳتاب   يرسم خطوط المجال المغناط᜻ال ᢝ
ᡧᣚ ما  ورد᛿

Apply the right-hand rule to find the direction of the force on a current-carrying wire placed in an external magnetic field. figure 15
Example 1

. ᢝ ᢔᣐخار ᢝᣓᛳمجال مغناط ᢝ
ᡧᣚ  اᘭ᠍ائᗖᖁار᠍ا  كهᘭحمل تᘌ سلك ᣢد اتجاه القوة المؤثرة عᘌ لتحد ᡧᣎمᘭد الᘭطبق قاعدة الᘌ  15 الشᜓل

مثال 1

Draw the magnetic field lines inside and around a solenoid carrying current and identify its poles. As mentioned in textbook 
ً ا،  وᗫحدد قطبᘭه ᢝ

᡽ᣍاᗖᖁا را كهᘭحمل تᘌ ᢝ ᢔᣎداخل وحول ملف لول ᢝᣓᛳتاب   يرسم خطوط المجال المغناط᜻ال ᢝ
ᡧᣚ ما ورد᛿

Describe an electromagnet, the factors affecting its strength, and its advantages over a permanent magnet. As mentioned in textbook 
اته عᣢ المغناطᛳس الدائم . ᡧ ᢕᣂو مم  ᢝᣓᛳشدة مجاله المغناط  ᣢتؤثر ع ᢝ ᡨᣎوالعوامل ال ᢝ

᡽ᣍاᗖᖁه᜻س الᛳتاب   يوضح المغناط᜻ال ᢝ
ᡧᣚ ما ورد᛿

Calculate the maximum and effective values of current, voltage, and power for an AC generator. Ch6 Assessment 41,42

دد. ᡨᣂار مᘭار وفرق الجهد والقدرة لمولد تᘭم الفعالة للتᘭم القصوى والقᘭحسب القᘌ  42،41  (6 الوحدة) -مᗖᖔالتق

Solve problems to find the current, voltages and resistances in a parallel circuit
Example3

Ch4 Assessment 59

ᢝ دا ئرة توازي
ᡧᣚ ار وفروق الجهد  والمقاوماتᘭجاد التᘌحل مسائل لإᘌ  

مثال 3
التقᗖᖔم- (الوحدة 4)  59

Calculate the voltage, current, and power dissipation for any resistor in a combined series-parallel circuit
Example4

Ch4 Assessment73,74,75,76 

ᢝ دائرة كهᗖᖁائᘭة مركᘘة
ᡧᣚ ل مقاومᝣددة  لᘘة المᘭائᗖᖁه᜻المار والقدرة ال ᢝ

᡽ᣍ اᗖᖁه᜻ار الᘭحسب فرق الجهد ومقدار التᘌ  
مثال 4

التقᗖᖔم- (الوحدة 4)   73و74و75و76

Apply the equation F=qvBsinθ to calculate the magnitude of the force acting on a charged particle moving in a magnetic field.
Apply the right hand rule to determine the direction of the force acting on a charged particle moving in a magnetic field.

Example2, Excersise 26

. ᢝᣓᛳمجال مغناط ᢝ
ᡧᣚ م مشحون يتحركᘭجس ᣢلحساب مقدار القوة المؤثرة ع (F=qvBsinθ ) طبق المعادلةᘌ   

. ᢝᣓᛳمجال مغناط ᢝ
ᡧᣚ م مشحون يتحركᘭجس ᣢد اتجاه القوة المؤثرة عᘌلتحد ᡧᣎمᘭد الᘭطبق قاعدة الᘌ   

مثال 2، تطبيق 26

Apply the equation EMF= BLv(sin ɵ) to determine the magnitude of induced emf for a wire moving through a magnetic field.
Apply the equation I = EMF/R to calculate the magnitude of induced current in a wire that is part of a closed circuit.

Example1
Ch6 Assessment 45

.  ᢝᣓᛳمجال مغناط ᢔᣂالمستحثة ي سلك يتحرك ع EMF ةᘭائᗖᖁه᜻د مقدار القوة الدافعة الᘌلتحد  EMF=Blvsin(ɵ)  طبق المعادلةᘌ  
ᢝ سلك ᘌمثل جزء᠍ا من دائرة مغلقة

ᡧᣚ ᢝ
᡽ᣍاᗖᖁه᜻ار الᘭد مقدار التᘌلتحد ( I=EMF/R) طبق المعادلةᘌ  

مثال 1
التقᗖᖔم- (الوحدة 6)   45

Calculate the equivalent resistance of combined series-parallel circuits
Example4

Ch4 Assessment 78

  ᘌحسب المقاومة المᜓافئة لدائرة كهᗖᖁائᘭة مركᘘة
مثال 4

التقᗖᖔم- (الوحدة 4)  78

Apply the equation F=ILBsin(ɵ) to calculate the magnitude of the force on a straight segment of a current-carrying wire placed in a uniform 
magnetic field.
Apply the right-hand rule to find the direction of the force on a current-carrying wire placed in an external magnetic field.

Example1
Ch5 Assessment 70,71,94

ᢝ مجال مغناطᢝᣓᛳ منتظم
ᡧᣚ اᘭ᠍ائᗖᖁارا  كهᘭحمل تᘌ م من سلكᘭجزء مستق ᣢلحساب مقدار القوة المؤثرة ع( F=ILBsinθ ) طبق المعادلةᘌ  

. ᢝ ᢔᣐخار ᢝᣓᛳمجال مغناط ᢝ
ᡧᣚ  اᘭ᠍ائᗖᖁار᠍ا  كهᘭحمل تᘌ سلك ᣢد اتجاه القوة المؤثرة عᘌ لتحد ᡧᣎمᘭد الᘭطبق قاعدة الᘌ  

مثال 1
التقᗖᖔم- (الوحدة5)   70,71,94
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ᢝ كتاب الطالب وLMS والخطة الفصلᘭة. 
ᡧᣚ ما وردت᛿ 

88
99

94
100

134
151

21

22

20

The 2 bonus questions will target LOs from the SoW. These LOs can be within the ones used for the main questions or any other ones listed in the SoW.
ᢝ الخطة الدراسᘭة.

ᡧᣚ ة أو أي أسئلة أخرى مدرجةᘭسᛳة هذه ضمن تلك المستخدمة للأسئلة الرئᘭمᘭمكن أن تكون النواتج التعلᘌ  .ةᘭم من الخطة الدراسᘭة نواتج التعلᘭستهدف الأسئلة الإضافᙬس

While the overall number of marks is 110, the student's final grade will be out of 100.
Example: if a student scores 75 on the exam, the mark will be 75 and if (s)he scores 107, it will be reported as 100 (maximum possible grade).

مع أن مجمᖔع العلامات الᝣاملة هو 110، فإن درجة الطالب(ة) النهائᘭة تحᙬسب من 100. 
مثال: إذاᝏانت درجة الامتحان 75، س᛿ ᡨᣛᘘᙬما ᢝᣦ بᚏنما إذا ᛿انت درجة الامتحان 107 ستكون الدرجة 100 (الدرجة القصوى الممكنة).

Questions might appear in a different order in the actual exam, and bonus questions will be clearly marked on the system (or on the exam paper in the case of G3 and G4).

.(G4و G3 ᡧ ᢕᣌحالة الصف ᢝ
ᡧᣚ ورقة الامتحان ᣢالنظام (أو ع ᣢشᜓل واضح عᚽ ةᘭد الأسئلة الإضافᘌتم تحدᚏوس ، ᢝᣢالامتحان الفع ᢝ

ᡧᣚ ب مختلفᛳت ᡨᣂقد تظهر الأسئلة ب

As it appears in the textbook, LMS, and scheme of work (SoW).

16 150

*** Type of All Questions
نᖔع ᛿افة الأسئلة

11 98

12 111

13 115
116

14

112

1

2 93
12

19

5

15

17

10

6 136

2022/2023 Question** Learning Outcome***
Reference(s) in the Student Book (Arabic  Version)

ᢝ كتاب الطالب (ال سخة العᘭᗖᖁة)
ᡧᣚ المرجع

السؤال** ناتج التعلم***
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